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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/9 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-20 
Rijeka,  22. prosinca 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
S 40. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

40. sjednica VMO Drenova održana je 22. prosinca 2022. godine (četvrtak) s početkom u 18.00 sati 
u prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
- Senka Majerhold, član VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika WMO 
- Ivan Oškera, član VMO 
- Matea Lončarić, tajnica MO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: / 
 
 
Zapisnik s 39. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Saša Jurešić i predložio slijedeći  
 

 
                                                   DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje financijskog plana za 2023. godinu 
2. Odluka o odustajanju od održavanja programa Bilten u 2022. godini 
3. Razno- informacije i zamolbe građana 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD.1. 
Predsjednik VMO Drenova, Saša Jurešić nazočnim vijećnicima dao je na raspravu prijedlog 

Financijskog plana za 2023. godinu u skladu s usvojenim programima rada Vijeća. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo Financijski plan za 2023. godinu. 

 
 
 
AD.2. 
Predsjednik VMO Drenova, Saša Jurešić pokrenuo je raspravu s nazočnim vijećnicima vezano 

za izdavanje Drenovskog lista u 2022.g.  

Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo da ove godine nažalost neće izdati Drenovski 

list.   

 
 
 

AD.3. 
Gospodin A.C. obratio se Vijeću te djelatnicima Rijeka plusa s primjedbom na sanaciju kolnika 

u Ulici Brune Francetića između kućnih brojeva 28A i 36 koja je započela dana  8. prosinca 

2022. godine. Gospodin smatra da je sanacija kolnika u navedenoj ulici nepotrebna te je 

mišljenja da je prijašnje stanje bilo sasvim zadovoljavajuće. Također, navodi kako je najveći 

problem upravo asfaltiranje ceste koje je podiglo cestu za 10cm u odnosu na prethodnu razinu 

te smatra kako će u budućnosti iz tog razloga imati problema s oborinskim vodama, a što ranije 

nije bio slučaj. 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo da će o navedenom problem obavijestiti 

kolege Rijeka plusa. Kolege iz Rijeka plusa izašli su na teren dana 12. prosinca 2022. 

godine, a sastanku su prisustvovali djelatnici Rijeka plusa, Elio Biasiol i Miroslav Badrić 

te gospodin A.C i na licu mjesta su se dogovorili o načinu rješavanja navedenog 

problema. Također, dana 15. prosinca 2022.g. Vijeće je zaprimilo očitovanje od strane 

djelatnika Rijeka plusa kako će se nastaviti pratiti stanje ceste i oborinskih voda u ulici 

Brune Francetića kod obilnijih kiša, te navode i kako je referent Miroslav Badrić prikupio 

sve kontakte nezadovoljnih stanara iz ulice Brune Francetića te stoji na raspolaganju za 

sva ostala pitanja. U konačnici, smatraju i kako bi se prije izvođenja bilo kakvih radova 

prvo trebalo komunicirati sa svakom strankom koja stanuje na dotičnom području ili na 

tom mjestu ima prijavljeno prebivalište.  

 
 
 

 
 Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Matea Lončarić                                                                     Saša Jurešić v.r. 
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